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Algemene vergadering StuRa 
Verslag vergadering 23 oktober 2014 

Datum 23 oktober 2014 

Tijdstip 18.00 

Locatie B1.1 

Aanwezig Marlies Aerts, Frank Bax, Gerry Benaets, Ruben Degeling, Pieter-Jan Dirkx, Dorien 

Eerdekens, Michael Hayen, Marnick Hermans, Pieter Huybrechts, Laurens Kempeneers, 

Jurn A. Krux, Willemien Marnef, Arne Nys, Eline Ordies, Tobias Proost 

Verontschuldigd Michiel Binnard (Volmacht aan Arne Nys), Nathalie Geraets (Volmacht aan Ruben 

Degeling), Marion Wittenberg (Volmacht aan Jurn A. Krux)  

Verslagnemer Frank Bax, Dorien Eerdekens 

Voorzitter Dorien Eerdekens 

1 Goedkeuringen en opvolging 

1.1 Goedkeuring en opvolging verslag 7-10-2014 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

2 Terugkoppeling raden 

2.1 Faculteitsraad BEW, GLW, REC, WET, ARK, IIW  

Er wordt gevraagd om alle miniverslagen van de faculteitsraden op e-com te plaatsen.  

3 Studentenraad 

3.1 Invullen mandaten 

Werden verkozen om een mandaat te bekleden binnen StuRa: 

Willemien Marnef in de Faculteitsraad GLW en Bureau RvS, Michiel Binnard in de Raad voor 

Studentenvoorzieningen, Gerry Benaets en Laurens Kempeneers als medewerker voor FIIW. 



  

Algemene vergadering StuRa: Verslag vergadering 23 oktober 2014 2 / 4 
 

3.2 Overzicht financiën 

Er werd een overzicht gegeven door Tobias. We hebben nog een groot deel over van ons totale budget. Verder 

is bevestigd dat we vanaf januari terug hetzelfde bedrag ter beschikking krijgen voor het komende 

kalenderjaar.  

3.3 VVS 

Er moet zeker aandacht worden besteed aan het feit dat wanneer de StuRa in het nieuws komt, dit van te 

voren (of in noodgevallen meteen erna) gecommuniceerd wordt naar de AV. 

Verder wordt ook gevraagd wat de AV haar mening over de besparingen is. 

De AV vindt dat de actie in Brussel goed is verlopen. Verdere radicale acties gaan echter niets uitmaken, 

aangezien de besparingen nu eenmaal een feit zijn. Ook is het aantal studenten dat verwacht wordt op dit 

soort acties in Limburg vrij laag. Dit omdat er veel studenten reeds in de examens zitten en het moeilijk is voor 

andere studenten om lessen te skippen, aangezien deze vaak belangrijk zijn. Ook is de AV tegen een bezetting 

van de gebouwen van de universiteit aangezien dit alle studenten treft, ook degenen die niet tegen de 

besparingen zijn. Het zou ook tegenstrijdig zijn indien we de kwaliteit van het onderwijs omlaag willen trekken, 

door studenten hun lessen te overslaan om acties te voeren voor een stijgende kwaliteit. De instelling moet als 

een bondgenoot worden bezien.  

Waar de AV wel nog achter staat zijn kleine ludieke acties, die vooral gaan over de oriëntatie van de studenten 

naar het onderwijs toe en over het behoud en de verbetering van de kwaliteit op de universiteiten en 

hogescholen. 

Er wordt een WG opgericht in samenwerking met de PXL. Arne en Eline stellen zich hiervoor alvast kandidaat. 

Er wordt een budget voorzien ter ondersteuning van eventuele acties. 

4 Onderwijs 

4.1 OMT-werving 

Vanuit de dienst Onderwijs is ons gevraagd om de werving van studentenvertegenwoordigers voor het OMT op 

ons te nemen. De term OMT wordt toegelicht. Vanaf dit jaar mag 1/3 van de leden student zijn in de OMT’s. De 

werving is voor dit jaar min of meer geregeld; maar naar volgend jaar toe willen we dit anders aanpakken. Een 

idee is hiervoor de faculteitscoördinatoren in te schakelen, daar zij de goede werking van de faculteiten 

waarborgen. Er wordt gesteld of dit wel een goed idee is aangezien faculteitscoördinatoren meestal nieuwe 

StuRa-leden zijn, en men vraagt zich dus af of die de nodige kennis hiervoor hebben. Hierop antwoordt men 

dat dit geen probleem zal vormen. Naar volgend jaar toe moet dit wel beter gecommuniceerd worden naar de 

faculteitscoördinatoren toe. Een andere mogelijkheid die wordt opgeworpen is dat de OMT-voorzitters de 

werving zelf doen, maar die hebben misschien niet zo veel voeling met de studenten. Gezien de discussie rond 

dit punt, wordt voorgesteld om dit voor te leggen aan de bureau onderwijsraad. 

OMT-werving wordt op de agenda van de BOWR gezet. 
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Verder wordt aangehaald dat als we de werving binnen StuRa houden, we ook zullen moeten beslissen welke 

studenten al dan niet in het desbetreffende OMT zullen zetelen als er teveel kandidaten zijn. Als het StuRa-lid 

dat hierover moet beslissen ook in dit OMT zetelt, is het onverantwoord dat hij/zij hierover moet beslissen. 

5 Student 

5.1 Eetcommissie 

De belangrijkste punten die besproken zijn op de eetcommissie worden aangehaald.  

Het verslag zal gemaild en op e-com gezet worden. 

5.2 Filmavond 

Er wordt een stand van zake van de filmavond gegeven. Alle films die gekozen zijn, kunnen ook gedraaid 

worden.  

 

Tobias laat de ontwerpen maken door Niels en start een facebook-campagne.  

5.3 Aanvraag cultuursubsidies 

De cultuursubsidies kunnen door alle studenten worden aangevraagd, niet enkel door verenigingen. Dit werd 

reeds aangepast in het document rond de cultuursubsidies. Hiervoor moet er nog een kleine promotie komen, 

zodat alle studenten dit weten.  

Tobias communiceert dit via een massamail en de StuRa-website. 

5.4 Bureau RvS 

Er wordt overlopen wat er besproken werd op het Bureau van de Raad voor Studentenvoorzieningen. 

Aangezien Frank later aanwezig zal zijn op de komende RvS en zich kandidaat wil stellen als ondervoorzitter, 

wordt er gevraagd wie hem kort wil voorstellen. Willemien geeft aan dat ze dit zal doen. Verder volgt er een 

opmerking dat er iemand goed Engels zou moeten kunnen aan de balie voor studentenvoorzieningen in 

Diepenbeek. Dit wordt aangehaald op de RvS. Verder geeft Ruben aan dat hij wil deelnemen aan de werkgroep 

rond brandveiligheid. Er wordt hieromtrent opgemerkt dat vorig jaar bij een brandmelding er geen alarm afging 

in de A-blok in Diepenbeek. Dit zal aangehaald worden op de werkgroep. 

5.5 Bushalte aan kot Bokkenrijders 

De halte werd uitgetest door Arne en Dorien. Deze halte zal op termijn wel degelijk verdwijnen. Er wordt 

voorgesteld om eerst via de universiteit te regelen dat deze halte toch bediend zou blijven.  

Frank vraagt bij Sofie Hoste of dit mogelijk is. 
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6  Varia 

6.1 Mededelingen 

− Er zal een tweede werkgroep rond het werkingsreglement volgen.  

− De rectoraatsvergadering zal doorgaan op 1 december, rond 18u. Er wordt gevraagd om te proberen 

deze datum vrij te houden gezien de belangrijkheid van de vergadering. 

− Er zal een werkgroep rond een eventuele actie tegen de besparingen op onderwijs worden ingericht 

samen met de PXL. Eline Ordies en Arne Nys geven aan hieraan mee te willen werken. 

6.2 Rondvraag 

− Marnick vraagt of de werkgroep XOD nog samenkomt. Dit wordt opgevolgd. 

− Er wordt gevraagd of STUMAG ook zou kunnen uitgedeeld worden in de gebouwen van IIW. 

− Er wordt gevraagd of er ook een vegetarische soep zou kunnen worden aangeboden in de cafetaria 

van ARK. Dit zal op de eerstvolgende eetcommissie besproken worden. 

− Er wordt opgemerkt dat er in de bibliotheek veel studenten aan de tafels met stopcontacten gaan 

zitten zonder dat ze een laptop of iets dergelijks gebruiken. Dit is erg vervelend voor studenten die wel 

een stopcontact nodig hebben.  

Dit zal aangehaald worden op de RvS. 

 


